
Bilag 2

Lokal udvalgenes ønsker 
om borgerinddragelse

Spørgsmål 1 Spørgsmål 2
Ønsker lokaludvalgene årlige oplæg 
omkring behovsudviklingen i deres 
distrikt?

Mener de, det er relevant at de 
indgår i høringer omkring 
kapacitetstilpasninger?

Amager Vest lokaludvalg
Ja Ja

Amager Øst lokaludvalg
Ja

Ja, dog vigtigt at 
høringsmaterialet er tilgængeligt 

og ikke alt for teknisk betonet

Indre By lokaludvalg
Ja Ja

Bispebjerg lokaludvalg
Ja Ja

Chritianshavn lokaludvalg

Ja, gerne med mulighed for 
meningstilkendegivelse Ja



Østerbro lokaludvalg

Ja, gerne halvårligt på et tidspunktet 
således, at lokaludvalget kan nå at 
tage eventuelle diskussioner med 
BR-partierne inden det kommende 

årsbudget lægges fast. 

Ja

Valby lokaludvalg
ja

Vanløse lokaludvalg
ja ja

Nørrebro lokaludvalg

Ja

Ja, under hensynstagen til 
lokaludvalgtet er nystartet og 
består af frivillge ulønnende 

politikere



Spørgsmål 3 Spørgsmål 4
Hvordan vil de strukturere processer med 
de involverede, når der er igangsat en 
høring?

Har de ønsker til en yderligere eller 
anden for indragelse?

Arbejdsgruppe for sociale forhold
Evt. permanent fora med skoler, 
institutioner, lokaludvalg og evt. 

forældrebestyrelser

Hver høring bliver tilpasset i forhold til 
interessanter 

Dialog & samtale f.eks. i form af 
kaffemøder

Ønsker indragelse i forbindelse med 
kapacitetstilpasninger på et overordnet 

og strategisk niveau

Mindre justeringer institutioner 
imellem falder udenfor udvalgets 

område

Udvalget vil kontakte interessenter Vil gerne involveres i arbejdet 
omkring forandringer i bydelen



Lokaludvalget vil almindeligvis kontakte 
lokalområdet om eventuelle yderligere 
oplysninger om formål og baggrunde 

samt om behovet for et målrettet 
borgermøde.

Det vil være godt at få kvartalsvise 
bydelsrettede statistikker for, 

hvordan virkelighedens behov er på 
BUF’s kundegrupper. Jævnlige 

samtaler mellem BUF-Østerbro og 
Lokaludvalget bør genindføres. 

Lokaludvalget vil igangsætte en dialog 
med de involverede om hvordan man 

strukturerer processorne

Der foregår allerede en dialog med 
ledelse & medarbejdere på distikt 

Nørrebro. Hvis behovet ændrer sig 
kan samarbejdet evt. udbygges


